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Särskilt yttrande 
§265  VA-taxa 2022 

Kommunstyrelseförvaltningen har gjort bedömningen a< omläggningstakten av kommunens 
ledningsnät för va<en och avlopp bör öka kra@igt. De<a för a< nå upp Dll skälig aktsamhet 
och för a< minska dri@sstopp och därmed förenade kostnader samt potenDella skador på 
egendom och tredje man. De<a är inte e< unikt problem för Tyresö, alla kommuner i Sverige 
bro<as med samma problem. 

Med den omläggningstakt som Tyresö har idag kommer det ta 125 år a< byta ut lednings-
nätet. Därför föreslog förvaltningen en ökning av va<entaxan med 20 % för a< öka omlägg-
ningstakten Dll det dubbla.  

Kommunstyrelseförvaltningen har dock Dll kvällens sammanträde uppska<at a<  taxehöj-
ningen för e< motsvarande förslag som lämnades Dll Hållbarhetsutsko<et i oktober skulle 
innebära en höjning av brukningsavgi@erna med 13 procent vilket förvaltningen förordar. 

Vi är medvetna om a< Tyresö likt alla andra kommuner behöver ta fram en VA-plan för a< 
kunna genomföra det vikDga arbetet med va<en- och avloppslösningar för framDden, en 
långsikDg plan. Vi står därför bakom förslaget om a< kommundirektören ges i uppdrag a< ta 
fram en VA-plan som underlag för det vidare arbetet. 

Till dess vi får e< underlag som visar vad vi behöver göra i framDden så förordar vi a< taxan 
endast höjs med de ökade avgi@er från Stockholm Va<en och Avfall, SVOA, för köp av  
va<entjänster, dvs 8 %. 
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